



澳門新葡京酒店
GRAND LISBOA
Macau

新葡京健康俱樂部年費條款及細則：

1. 澳門元26,888的年費可尊享12個月使用健身中心的權限。
2. 使用者可享受以下優惠：
 - a. 在12個月內每天可以免費停車3小時；
 - b. 在12個月內可以享受5次60分鐘新葡京皇牌按摩護理；
 - c. 在12個月內每月可以免費攜帶朋友來使用健身中心設施
(一人為一次，每月最多5次，即12個月共60次) (必須與使用者同行)；
 - d. 在生日月份可以享受髮廊，水療護理中心所有項目五折；
 - e. 可享受九折優惠購買水療護理中心產品。
3. 使用者在12個月內可申請一次凍結最多一個月使用者費用。

Grand Lisboa Health Club Annual Fee Terms and Conditions:

1. The Annual Fee of MOP26,888 allows the User to enjoy 12 months exclusive access to the Fitness Center;
2. User can also enjoy the following discounts:
 - a. To enjoy 3 hours free parking per day for 12 months;
 - b. To enjoy 60 minutes The Grand Lisboa Signature Ritual for 5 times in 12 months;
 - c. To bring guest to use all the facilities within the Fitness Center
(1 person = 1 time, maximum 5 times per month, total 60 times for 12 months
(must be accompanied by the User));
 - d. To enjoy spa & salon treatment 50% discount in the User's birthday month;
 - e. To enjoy 10% discount for purchase Spa products;
3. The User may suspend/freeze one time up to 1 month maximum in 12 months.

詳情請致電新葡京酒店健康俱樂部查詢

For further information, please contact the Grand Lisboa Health Club

電話: (853) 8803 7708 Tel: (853) 8803 7708